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Referat af bestyrelsesmøde  
torsdag den 6. februar 2025, kl. 18.00 – 19.30 

Mødelokale i UKC 
 

 

 

 

Deltagere: 

Unge- og Kulturcentret: 
Sanne Falther Svankilde Forperson - Forældrerepræsentant 

Lars Schytt Larsen Foreningerne 
Helene Sværke Medarbejderrepræsentant 
Lene Japsen Medarbejderrepræsentant 

Hamza Zaman Medarbejderrepræsentant 
Victor Elevrepræsentant 

Ian Elevrepræsentant 
Ulrich Mehr Leder er UKC 

 
 
Musikskolen: 

Jesper Villadsen Forældrerepræsentant  
Anita Jones  Forældrerepræsentant  

Lucca Mikkelsen Elevrepræsentant  
Troels Jakobsen Medarbejderrepræsentant  
René Broby Jensen  Medarbejderrepræsentant  

Line Danner  Skolebestyrelsens repræsentant  
Jacob Heide Madsen Musikskoleleder  

Vivi Svane  Sekretær for bestyrelsen  
 

Afbud: 

Tom Jensen Furbo Forældrerepræsentant Afbud  
Rolf Møller Hansen Organisationsrepræsentant Afbud 
Emma Bukic Christiansen  Elevrepræsentant Afbud  

Thomas Frithioff Leder af klubberne 
 

Dagsorden 

 

1. Kort status om klub, 10’er og Musik- og Billedskolen v. hhv. Ulrich og Jacob 

 

2. Orientering om Musik- og Billedskolens ønske om nye fysiske rammer og 

henvendelse til vores politiske udvalg 

 

3. Eventuelt/Input fra bestyrelsesmedlemmer 
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Referat 

 
Ad. 1. Kort status om klub, 10’er og Musik- og Billedskolen v. hhv. Ulrich 

og Jacob  
Jacob orienterer kort om elevudviklingen i Musik- og Billedskolen, som 

fortsat viser fremgang. 
Han fortæller kort om nye projekter fremadrettet som Kulturmetropolen, 
Rabalder, Erasmus+ og sommerafslutning i UKC i juni. 

 
Ulrich orienterer kort om hvad er rører dig i UKC. 

Ansættelse af servicemedarbejder i UKC som tager sig af opgaver i huset 
og klubberne.  

- Dialog med ERFA omkring depotplads. ”Bunkeren” er gjort klar og 

der afventes svar på om den må bruges igen. 
- Musikproduktionsrum er blevet lavet i løbet af året. 

- Indkøb af professionel scene i salen. 
- 2 nye klubber startet for 2 år siden i Ølsted og Melby, hvor der er 

god tilslutning.  

- Der er kommet lidt mere gang i ungdomsskoleholdene i huset, som 
f.eks. musical, rollespil og esport. Der har været fokus på udeliv i 

Halsnæs. 
- 10. klasse har i år 75 elever, hvilket er historisk mange elever. 

 

Ad.2. Orientering om Musik- og Billedskolens ønske om nye fysiske 

rammer og henvendelse til vores politiske udvalg  
Troels, Anita og Line orienterer om at Musik- og Billedskolen retter 

henvendelse til det politiske udvalg i forhold til ønske om forbedring af de 
fysiske rammer for Musik- og Billedskolen. 
 

Ad.3. Eventuelt/Input fra bestyrelsesmedlemmer 
Ingen kommentar 

 
 

 
 
 

 


